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Inbreng Raadspleinsessie 30 oktober 2017:  extra geld voor Cultuur 
 
  
 
Geachte leden van de gemeenteraad,  
 
U heeft op 19 oktober jl. het nieuwe Cultuurbeleidsplan vastgesteld.  Bij de bespreking van dit stuk 
kwam een voorstel voor extra geld op tafel, namelijk voor Algemene Muzikale Vorming  (AMV) van 
kinderen in de leeftijdsgroep groep 4 van de basisscholen.  Omdat daarbij is gesproken over een 
mogelijke rol van Muziek Netwerk Salland (MNS), willen vanavond graag een reactie geven.  
   
 
♫     MNS is blij met dit idee.   AMV voor de leeftijdsgroep 4 is allereerst goed voor de kinderen.  
Zoals wij al bij eerdere gelegenheden hebben betoogd, heeft muzikale vorming een duidelijk 
positieve invloed op de ontwikkeling van het kind.  Graag verwijs ik u opnieuw  naar 
www.muziekmaaktslim.nl  
 
Daarnaast  zal AMV in groep 4  ook 'onze' Leerorkesten in groep 5 en 6 ten goede komen. Nu moeten 
wij steeds bij nul beginnen - eigenlijk ver onder nul.  Want bij de start van een Leerorkest weten de 
kinderen nog niets of  vrijwel niets van noten lezen, ritme, melodie, instrumenten. Wanneer zij deze 
basiskennis al hebben zullen zij beter spelen in het Leerorkest, nog meer plezier hebben en meer 
zelfvertrouwen krijgen.  
  
Dan een eventuele rol van Muziek Netwerk Salland hierbij.  Zoals u weet is dit Netwerk een 
samenwerkingsverband van lokale muziekverenigingen in Olst-Wijhe, Raalte en sinds kort ook een 
stukje Deventer.   
Als uitvoeringsstichting van het plenaire Netwerk hebben wij twee opdrachten: binnenschools  
verzorgt de stichting een gekwalificeerd aanbod  muziekeducatie. Dit omvat korte projecten, 
bijscholing voor de leerkrachten, implementatie van een doorlopende Leerlijn muziek,  en bovenal 
het Leerorkest voor de hoogste groepen.  Deze activiteiten voeren wij zelf uit met inzet van zzp-ers 
en vele vrijwilligers uit de verenigingen.  
Voor de deelnemende scholen stelt u jaarlijks  € 10.000,- beschikbaar.  Om het administratief simpel 
te houden gaat het geld naar ons en wij verrekenen het met de scholen.  Afgaande op de reacties 
mogen we zeggen dat scholen, kinderen en ouders blij zijn met onze activiteiten. De concerten van 
de Leerorkesten zijn steeds weer een feestje voor alle betrokkenen.  
 
Bij de buitenschoolse muziekactiviteiten heeft onze stichting tot nu toe een andere rol, namelijk als 
aanjager en ondersteuner.  En dus niet als de eindverantwoordelijke uitvoerder.  Speciaal voor 
vervolgorkesten en vergelijkbare manieren om de doorstroming van kinderen naar de 
muziekverenigingen te vergemakkelijken, subsidieert u ons per jaar met  € 5.000,-.   Zo zijn we voor 
Raalte-dorp bezig met De Ronde van Raalte en heeft Heino steun gekregen bij het Jeugdorkest. Ook 
met de muziekverenigingen in Heeten en Luttenberg heeft onze stichting inmiddels contact.  Bij dat 
alles gaan we niet op de stoel van de lokale muziekorganisaties zitten. En we zijn natuurlijk geen 
muziekschool.  
 
Of je  AMV nu binnenschools of buitenschools zou willen opzetten, volgens ons komt er nogal wat bij 
kijken, ook al omdat in elk dorp de situatie anders is.    
De stichting MNS wil,  binnen de grenzen van onze opdracht, uiteraard helpen met een plan. Het lijkt 
ons verstandig om te beginnen met een verkenning. Want op dit moment is er nog geen helder zicht 

http://www.muziekmaaktslim.nl/


op het draagvlak, de mogelijkheden en de beste organisatie van AMV in de verschillende dorpen.  
Ook de mogelijkheden van MNS zelf moeten daarbij aan de orde komen, want  we hebben al vrij veel 
op ons bordje liggen.  
Zo'n verkenning kunnen wij uitvoeren. Dat vergt wel een projectsubsidie, want MNS heeft geen 
algemene reserve, wij maken geen winst en alle gelden zijn geoormerkt volgens de beschikkingen 
van overheden en fondsen.   
 
 
 
♫   Tot slot willen wij, als veldorganisatie,  van de gelegenheid gebruik maken iets te zeggen over het 
collegevoorstel voor  extra ambtelijke formatie. Daar wordt door u verschillend over gedacht. Het is 
natuurlijk een heel terechte vraag voor élk beleidsterrein:  gaat het geld - om zo te zeggen - naar de 
handen aan het bed of naar managers en ambtenaren ?  
  
In het geval van het Raaltense cultuurbeleid hebben wij er geen moeite mee dat die € 20.000,- niet 
naar ons en andere culturele activiteiten gaat. Sterker nog, wij vinden het collegevoorstel zeer 
redelijk.  
Het culturele veld heeft belang bij een overheid die meedenkt en meebeweegt en de vinger aan de 
pols houdt.  Er wordt echt negatief geoordeeld over een overheid die plannen formuleert en 
vervolgens de uitvoering  over de schutting gooit. 
Het is gewoon de plicht van de gemeente te monitoren of  het Cultuurbeleidsplan  - het is ook uw 
Cultuurbeleidsplan - goed wordt uitgevoerd. Zij moet bij een aantal  enkele onderwerpen het 
initiatief nemen,  bij andere onderwerpen moet zij de zaken actief volgen en eventueel laten 
bijstellen.  
U heeft de ambities in het Cultuurbeleidsplan nu onderschreven.  Maakt u het dan ook mogelijk dat 
de gemeente haar rol bij de beleidsuitvoering goed kan spelen, want met de huidige formatie lukt 
dat niet.  


